
Felszólalásaim az EU-nak az Európai Emberi Jogi Egyezményhez - lásd "Strasbourgi bíróság" - való (felesleges, sőt káros) csatlakozása kapcsán
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Mi szükség van arra, hogy az Európai Unió, amely - szerencsére - nem egy  önálló  állam,
csatlakozzon ahhoz az Európai Emberi Jogi Konvencióhoz,  amelynek minden  egyes tagállam
külön- külön már részese? Miért akarják  elhitetni, hogy az  európai állampolgároknak új
lehetőség a strasbourgi  bírósághoz fordulás - mikor mindenki tudja, hogy nem így van - tette 
fel a kérdést Morvai Krisztina az Európai Parlament plenáris ülésén és a  Szabadságjogi
Bizottságban.
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